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All-Season Car Cushion™

四季型通用汽車坐墊

User’s Manual

使用手冊
We are constantly improving our products so specifications are subject to change 

without notice. Visit our website for the latest product information.

我們不斷改進我們的產品，因此規格可能會改變而未事先通知。訪問我們的網站 
了解最新的產品信息。
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感謝您購買All-Season Car Cushion四季型通用汽車坐墊HealthMate公司產
品。通過正常的保養和適當的處理，它將提供多年的可靠服務。
使用前請仔細閱讀所有操作說明。

特徵
‧同一個坐墊可加熱或吹冷風
‧高低設置加熱和冷風功能
‧3-D網眼織品提供一致的氣流結構
‧背面防滑面料
‧整理用束帶，用於固定坐墊

規格
‧輸入：12V 直流
‧電流：2A
‧保險絲：3A 
‧內含12V直流電源線

警告
‧使用後和清潔前，務必從電源插座或車輛上立即拔下電器插頭。
‧絕對不能在無人看管下插入電源，不使用時從插座拔下電源插頭。
‧僅將本產品用於本手冊中所述的預期用途。
‧如果電源線或插頭損壞，切勿操作本產品。
‧使電線遠離受熱表面。
‧不要阻擋通風扇的進氣口。
‧如果您的座椅配有側面安全氣囊，請使用頂部帶子來固定在頭枕上。 
請不要使用靠墊的背部束帶固定，因為這會干擾安全氣囊的展開。
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安裝
1.在汽車座椅周圍纏繞“A”帶。搭配鉤環帶。
2.在頭枕周圍纏上帶子“B”。扣上扣子。
3.如果可能，將帶子“C”拉伸到背部和座椅之間的間隙中。
用塑料夾子握住固定下來。

A

B

C

如果您的座椅配有側面安全氣囊，使用頂部錶帶“B”用於固定頭枕。

請不要使用靠墊的背部扣帶“A”因為這會干擾安全氣囊的展開。
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操作

‧將墊子的電源線連接到12V DC電源端口。
‧加熱( )按一次紅色加熱按鈕進入高溫模式
） - 再按一次紅色加熱按鈕進入低溫模式。再按一下就可以關閉墊子。
‧冷卻( ) - 按一次藍色冷卻按鈕進入強風模式再按一次藍色冷卻按鈕進入
弱風模式再按一下就可以關閉墊子。
‧使用時，按鈕會亮起。明亮的光 - 高，昏暗的光 - 低
保養和維護
‧
切勿將產品浸入水中。
‧
請勿使用任何化學或研磨性清潔材料
損壞產品並造成電氣安全隱患。
‧
不使用時，請將產品存放在遠離尖銳的安全位置
物體，過熱，潮濕或其他可能導致的情況損壞或弄髒。
‧
請勿在產品周圍扭曲或纏繞電源線。
‧
不要以任何方式過度折疊，束縛或扭曲，因為這可能造成損壞和過熱
‧
不使用時請拔出DC電源線。
‧
本產品沒有用戶可維修的部件。
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WAGAN Corp. 保固僅限在美國銷售的產品。

保固期限：

購買者從購買日開始算起保固一 (1)  年，若為零件和製作上的問題則免
費。WAGAN Corporation 不承擔任何相應的損害賠償責任。在任何情況下 
WAGAN Corporation 僅負責不超過零售產品所支付金額的任何賠償。

保固效能：

在保固期內，需把原商店收據與產品一起退回至WAGAN Corporation ，有問題
的產品將被替換為相同的機型。換貨產品之保固仍在原一 (1) 年保固期之剩餘
期限內。此保證不會延伸到不遵守使用說明的故障原因。

免責聲明：

本保證代替所有明示或暗示的保證，無代表或者被授權在與我們的銷售有關
的任何其他責任產品。產品的缺陷不得有任何索賠或根據任何侵權，合同或商
業法理論，但不限於：疏忽，重大疏忽，嚴格責任，違反保證和違約。

退貨 :

WAGAN Corporation 是不負責沒有正式退貨商品授權號而退回的任何產品。
請致電 WAGAN Corporation客服部門或電子郵件獲得退回商品授權號碼 
(RA#) 。請通過電話聯繫我們的客戶服務團隊或電子郵件獲取RA＃。您也可以
訪問我們的網站並與我們的團隊交換訊息，在我們正常的工作時間獲得如何
處理的更多細節和說明保修索賠，請閱讀我們的“聯繫”頁面下的“退貨”部
分網站。將物品返回公司進行維修或更換 WAGAN公司不承擔任何運輸費用。

在http://tinyurl.com/wagan-registration在線註冊您的產品，以添加到我們的
郵件列表您將收到我們即將推出的產品，促銷活動和活動的通知。

©2015

WAGAN CORP. 有限保固
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Thank you for purchasing the All-Season Car Cushion™ by Healthmate Products™. 
With normal care and proper treatment, it will provide years of reliable service. 
Please read all operating instructions carefully before use.

FEATURES
•	 Heating and cooling in one cushion

•	 High and low settings for both heating and cooling functions

•	 3-D Mesh Fabric  provides structure for consistent air flow

•	 Anti-slip fabric on back

•	 Integrated straps for securing cushion to seat

SPECIFICATIONS
•	 Input: 12V DC

•	 Current: 2A

•	 Fuse: 3A

•	 12V DC power cord included

•	 Optional AC power supply is sold separately
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WARNINGS
•	 Always unplug the appliance from the electrical outlet or vehicle 

immediately after using and before cleaning.

•	 An appliance should never be left unattended when plugged in. Unplug  
from outlet when not in use.

•	 Use this appliance only for its intended use as described in this manual.

•	 NEVER operate this appliance if it has a damaged cord or plug.

•	 Keep cord away from heated surfaces.

•	 Do not block ventilation fan intake.

•	 If your seats are equipped with side airbags, do not use the cushion’s back 
strap as this can interfere with airbag deployment. Instead use the top strap 
to secure cushion to the head rest. 
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INSTALLATION
1.	 Wrap straps "A" around car seat. Fasten with hook-and-loop strap.

2.	 Wrap straps "B" around headrest. Fasten with buckle.

3.	 If possible, stretch straps "C" into gap between the back and seat. Hold in 
place with plastic clip.

A

B

C

ss If your seats are equipped with side airbags, do not use the cushion’s back 
strap "A" as this can interfere with airbag deployment. Instead use the top 
strap "B" to secure cushion to the head rest. 
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OPERATION
•	 Connect the cushion’s power cord to a 12V DC power port. 

•	 Heating ( ) - Press the red heating button once for high mode and again 
for low mode. One more press turns the cushion off.

•	 Cooling ( ) - Press the blue cooling button once for high mode and again 
for low mode. One more press turns the cushion off.

•	 When in use, the buttons will light up. Bright light-High, Dim light-Low

CARE AND MAINTENANCE
•	 Never immerse the product in water.

•	 Do not use any chemical or abrasive cleaning materials, as these may 
damage the product and create an electrical safety hazard.

•	 When not in use, store the product in a secure place away from sharp 
objects, excessive heat, dampness or other conditions which may cause 
damage or soiling.

•	 Do not twist or wrap the power cord around the product.

•	 Do not fold cushion excessively, bunch, or twist in any way as this may 
cause damage and overheating

•	 Disconnect DC cord when not in use.

•	 This product has no user serviceable parts.



The WAGAN Corporation warranty is limited to products sold only in 
the United States. 

Warranty Duration: 
Product is warranted to the original purchaser for a period of one (1) year from 
the original purchase date, to be free of defects in material and workmanship. 
WAGAN Corporation disclaims any liability for consequential damages. In no event 
will WAGAN Corporation be responsible for  any amount of damages beyond the 
amount paid for the product at retail. 

Warranty Performance: 
During the warranty period, a product with a defect will be replaced with a 
comparable model when the product is returned to WAGAN Corporation with an 
original store receipt. WAGAN Corporation will, at its discretion, replace or repair 
the defective part. The replacement product will be warranted for the balance of the 
original warranty period.  This warranty does not extend to any units which have 
been used in violation of written instructions furnished. 

Warranty Disclaimers: 
This warranty is in lieu of all warranties expressed or implied and no representative 
or person is authorized to assume any other liability in connection with the sale of our 
products. There shall be no claims for defects or failure of performance or product 
failure under any theory of tort, contract or commercial law including,but not limited 
to negligence, gross negligence, strict liability, breach of warranty, and breach of 
contract. 

Returns: 
Please contact customer service by phone, email, or visiting our website under 
"Customer Care" page for instructions on how to process a warranty claim. WAGAN 
Corporation is not responsible for any shipping charges incurred in returning the 
item(s) back to the company for repair or replacement, nor is WAGAN responsible 
for any item(s) returned without an official Return Authorization number (RA#).

Register your product online at http://tinyurl.com/wagan-registration to be added to 
our email list. You will receive previews on our upcoming products, promotions, and 
events.
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31088 San Clemente Street
Hayward, CA 94544, U.S.A. 

Tel: +1.510.471.9221
U.S. & Canada Toll Free: +1.800.231.5806

customerservice@wagan.com
www.wagan.com
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